
 

Krajský úřad Kraje Vysočina 
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Zápis z jednání 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina č. 1/2022 

konaného dne 1. 6. 2022 
 

Přítomni: 

1. Staněk Petr 4. Kunst Milan 

2. Vaňková Magda 5. Kastner Milan (tajemník) 

3. Burda Jan (předseda)  
 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Hotařová Nováková Jana 6. Švaříček Jan 

2. Šimáček Petr 7. Sameš Petr 

3. Vopěnka Otto 8. Žák Petr 

4. Hedvičák Jaroslav 9. Limon Martin 

5. Kerber Jan  
 
Hosté: 

1. Břížďala Jan (člen rady kraje)  
 
Program: 
1. Zahájení; 
2. Schválení programu, (Bc. Jan Burda); 
3. Plán činnosti Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina na rok 2022, (Bc. Jan 

Burda); 
4. Zhodnocení programů z Fondu Vysočiny v gesci OŠMS za rok 2022, (Mgr. Milan Kastner); 
5. Diskuze, různé: 

 Žádost o dotaci Statutární město Jihlava; 
6. Závěr. 
 

1. Zahájení 
Jan Burda, předseda Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina (dále jen „Ksvč“) přivítal 
všechny přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že Ksvč není 
usnášeníschopná. 
 
Jan Burda uvedl, že v případě nutnosti přijetí usnesení k některému z bodů jednání, dohodnou 
se přítomní členové na znění návrhu usnesení. Návrh usnesení bude následně odeslán členům 
komise k elektronickému hlasování.  
 

2. Schválení programu 
Předseda přednesl návrh programu jednání. 
 

3. Plán činnosti Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina na rok 2022 
Členové komise s časovým předstihem obdrželi plán činnosti komise na rok 2022. Jedná  
o návrh plánu, do kterého lze operativně zařadit aktuální témata. Nyní byly do plánu 
zakomponovány body, které jsou z hlediska kraje nutné projednat.  
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Jan Burda předložil členům komise ke zvážení možnost uspořádání výjezdního zasedání. 
Výjezdní zasedání umožňují členům komise bližší seznámení se sportovními či volnočasovými 
aktivitami přímo v terénu.  
Petr Staněk předložil návrh na uspořádání výjezdního zasedání ve Vysočina Areně v Novém 
Městě na Moravě.  
 
Přítomní členové komise se předběžně dohodli, že příští jednání komise se uskuteční v září 
2022 jako výjezdní ve Vysočina Areně v Novém Městě na Moravě.  
 
Jan Budra předložil návrh usnesení, který bude odeslán členům komise k elektronickému 
hlasování. 
Usnesení 01/EH/2022/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
souhlasí 
s předloženým plánem činnosti Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina na rok 2022. 
Usnesení bylo přijato x hlasy (x proti, x se zdrželo). 
 

4. Zhodnocení programů z Fondu Vysočiny v gesci OŠMS za rok 2022 
Členové komise obdrželi s časovým předstihem podkladový materiál. 
 
Milan Kastner podrobně okomentoval vyhodnocení programů Fondu Vysočiny za rok 2022: 

- Sportujeme a volný čas – celkem bylo zaevidováno 140 žádostí v celkové výši  
7,8 mil. Kč. Z důvodu administrativního nesouladu bylo vyřazeno 6 žádostí. Celkem bylo 
podpořeno 87 žádostí v celkové výši 4,9 mil. Kč; 

- Celoroční aktivity handicapovaných – podpořeno 15 žádostí ve výši 540 tis. Kč; 
- KCTM – celkem bylo zaevidováno 21 žádostí v celkové výši 8 mil. Kč. Celkem bylo 

podpořeno 19 žádostí v celkové výši 8 mil. Kč; 
- Celoroční aktivity handicapovaných - celkem bylo zaevidováno 15 žádostí v celkové výši 

540 tis. Kč. Celkem bylo podpořeno 15 žádostí v celkové výši 540 tis. Kč; 
- Sportoviště, klubovny a táborové základny – celkem bylo zaevidováno 101 žádostí 

v celkové výši 10,9 mil. Kč. Z důvodu administrativního nesouladu bylo vyřazeno  
6 žádostí. Celkem bylo podpořeno 43 žádostí v celkové výši 4,7 mil. Kč. 

 
Jan Burda zmínil dvě připomínky k hodnocení programů řídicími výbory: 

 Zohlednění počtu členů řídicích výborů na základě počtu přijatých projektů 
v předcházejících letech; 

 Navýšení alokace některých programů (zejména programů Sportujeme a volný čas, 
Sportoviště). 

 
Následně bylo diskutováno zejména o velké zátěži hodnotitelů v případě programů s velkým 
objemem došlých žádostí, možnosti navýšení alokace u některých programů, byl předložen 
návrh na snížení alokace u programu Klubovny např. na 350 tis. Kč a navýšení alokace  
u programu Táborové základny např. na 750 tis. Kč, řešeno bylo nastavení kritérií s předem 
uvedeným bodovým hodnocením (návrh na schválení konkrétního bodového hodnocení až po 
uzávěrce příjmu žádostí) a procentuální podíl spoluúčasti žadatelů. Pozitivně bylo hodnoceno 
malé množství vyřazených žádostí pro administrativní nesoulad. Předseda poděkoval odboru 
školství, mládeže a sportu za zpracování velkého množství došlých žádostí. 
 
Na příštím jednání komise bude znovu otevřena otázka nastavení kritérií u programů Fondu 
Vysočiny. Ze strany předsedy budou osloveni hodnotitelé z řídicích výborů programů Sportoviště 
a Sportujeme a volný čas, aby zaslali svoje připomínky k nastaveným kritériím či ke způsobu 
hodnocení.  
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Vzhledem k nutnosti včasného zpracování návrhů programů pro rok 2022 (se zapracováním 
některých předložených připomínek a podnětů) a jejich projednání v Radě Fondu Vysočiny 
předložil Jan Budra následný návrh usnesení, který bude odeslán členům komise 
k elektronickému hlasování. 
Usnesení 02/EH/2022/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje: 

 zohlednit počet členů řídicích výborů Programů Fondu Vysočiny na základě počtu 
přijatých žádostí z minulých let; 

 zvýšení alokace u Programů Fondu Vysočiny KCTM na 12 mil. Kč, Sportujeme a volný 
čas na 6,5 mil. Kč a Sportoviště na 7 mil. Kč. 

Usnesení bylo přijato x hlasy (x proti, x se zdrželo). 
 

5. Diskuze, různé 
Žádost o poskytnutí dotace na akci Sportovní stadion Na Stoupách, Jihlava – výměna umělého 
povrchu fotbalového hřiště 
Statutární město Jihlava připravuje realizaci výměny umělého povrchu hřiště na sportovního 
stadionu Na Stoupách, které je využíváno širokou sportovní veřejností, neprofesionálními 
sportovními kluby i školskými zařízeními, jejichž zřizovatelem je Kraje Vysočina. Po předchozím 
projednání byla zaslána individuální žádost o poskytnutí dotace na spolufinancování tohoto 
záměru. 
 
Jan Budra požádal, aby v případě žádostí o individuální dotace byl, pokud to bude z  časového 
hlediska možné, zván na jednání komise předkladatel k představení daného projektu či záměru. 
 
Jan Budra předložil návrh usnesení, který bude odeslán členům komise k elektronickému 
hlasování. 
Usnesení 03/EH/2022/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje doporučit zastupitelstvu kraje schválit žádost na spolufinancování projektu „Sportovní 
stadion Na Stoupách, Jihlava – výměna umělého povrchu fotbalového hřiště“. 
Usnesení bylo přijato x hlasy (x proti, x se zdrželo). 
 
 
Termín příštího zasedán bude včas upřesněn. 
 

6. Závěr 
Jan Burda poděkoval přítomným za aktivní účast a ukončil jednání. 
 
 
Bc. Jan Burda 
předseda Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
Ing. Milan Kastner 
tajemník Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
Zpracovala a zapsala: Lenka Matysová 3. června 2022 


